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Abstract (en)
Analog time-piece in which the hands are in a specific position, for example superposed at 12 o'clock, in order to mark a pre-determined temporal
reference, for example midday. This time-piece comprises an adjustment means for modifying the position of the temporal reference relative to
the dial. Thus, for example, by positioning the temporal reference at 6 o'clock, a wristwatch intended to be worn on the left wrist is converted into a
wristwatch intended to be worn on the right wrist. <IMAGE>

Abstract (fr)
Pièce d'horlogerie analogique dans laquelle les aiguilles sont dans une position déterminée, par exemple superposées à 12h, pour marquer une
référence temporelle prédéterminée, par exemple midi. Cette pièce d'horlogerie comprend un moyen d'ajustement pour modifier la position, par
rapport au cadran, de la référence temporelle. Ainsi, par exemple, en positionnant la référence temporelle à 6h, on transforme une montre-bracelet
destinée à être portée au poignet gauche en une montre-bracelet destinée à être portée au poignet droit. <IMAGE>
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